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 Precs 

 1.  Les noves senyals lluminoses  als passos de vianants  han estat en funcionament 
 durant uns dies i hem detectat que caldria ajustar-ne millor el funcionament. La llum 
 del senyal s'activa quan el vianant ja es troba al mig o al final del pas. 

 2.  Pissarres en zona publica:  No és la primera vegada  que ho expressem, tant 
 personalment com en el ple. Ens trobem amb una situació absurda, desendreçada, 
 lletja i, sobretot, que crea un obstacle per a tothom, especialment per a les persones 
 amb dificultats de mobilitat. Ens referim a les pissarres dels bars i restaurants 
 situades a la riera. 

 ○  Són totes diferents (problema estètic). 
 ○  Algunes no indiquen clarament a quin bar o restaurant corresponen 

 (problema funcional). 
 ○  D’altres estan col·locades en espais que molesten moltíssim. 

 Creiem que caldria organitzar-ho o si cal, regular-ho. 

 3.  Protecció arbrada i fanals:  Hi ha una normativa que prohibeix penjar res als arbres. 
 Normalment, quan es parla d’això, es pensa en els plataners de la riera, però 
 considerem que aquest criteri hauria d'aplicar-se a tots els arbres. Agrairíem que 
 l’Ajuntament vetllés pel compliment de la norma i no la incomplís, com ha passat 
 amb els arbres de la plaça de l'Església. 
 De la mateixa manera, creiem que s’hauria d’aplicar el mateix criteri als fanals 
 clàssics. No cal penjar-hi res. Fem un poble més atractiu i donem exemple. 



 Preguntes 

 1.  Zona esportiva de la plaça Mare Paula:  En quina situació  ens trobem 
 actualment? Quina és la previsió per a la pista de bàsquet a la riera? S’ha 
 parlat amb la Policia? Tenen clar com s’ha de gestionar? 

 2.  Recollida porta a porta:  Han analitzat per què només  s’ha presentat una 
 única empresa per al servei de recollida PaP? 

 3.  Transport públic:  Sabem que en reunions anteriors  s’ha demanat l’adaptació 
 del bus que fa el recorregut fins a l’hospital. S’ha comentat en plens anteriors 
 i la defensora del ciutadà ho ha sol·licitat de manera reiterada. Hi ha alguna 
 previsió en relació amb aquest tema? 

 4.  Pla d’equipaments:  En l’últim ple es va mencionar  de passada. Té el govern 
 alguna intenció, idea o previsió per actualitzar el pla d’equipaments? 

 5.  CAP i transformador elèctric:  Veient com evoluciona  el tema de l’ampliació 
 o nova ubicació del CAP, no creuen que seria convenient treballar per retirar 
 el transformador situat al costat del CAP, independentment del que es 
 decideixi fer amb el centre sanitari? Si finalment s’opta per ampliar-lo en la 
 ubicació actual, ja tindrem aquest tema resolt. I si es decideix construir un 
 CAP nou en una altra ubicació, aquest espai quedarà disponible per a altres 
 usos. 

 6.  Facturació errònia d'Endesa:  Fa uns dies, l’Oficina  del Consumidor 
 d’Arenys va comunicar un error per part d’Endesa en la facturació de diversos 
 clients. L’Ajuntament s’ha vist afectat per aquest fet? Es preveu algun tipus 
 d’acompanyament als ciutadans per reclamar que l’empresa ho gestioni 
 d’ofici? 

 7.  Gespa del camp de futbol:  Com han anat les feines  de canvi de gespa del 
 camp de futbol? Tot ha anat bé? Què s’ha fet amb la gespa retirada? 

 8.  Senyalització:  Hem observat la nova senyalització  instal·lada al poble. S’ha 
 completat la col·locació de tots els cartells indicatius? Ens poden explicar 
 quina sistemàtica s’ha seguit per determinar-ne la ubicació i el tipus de 
 senyals utilitzades? 

 9.  Punts de càrrega per a vehicles elèctrics:  Podem considerar  que la 
 instal·lació dels dos nous punts de càrrega per a cotxes elèctrics està 
 finalitzada i funcionant perfectament? Ens poden informar dels preus per 
 carregar un vehicle en aquests punts? 

 10.  Llicències d’obres:  Quin és actualment el temps mitjà  de resposta per part 
 de l’Ajuntament en la concessió de llicències d’obres? 


